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Vragen van het lid Bashir (SP) aan de minister van Infrastructuur en Milieu 
over vangrails die niet bestand zijn tegen zware vrachtwagens (ingezonden 
20 april 2012). 

Vraag 1
Is het waar dat de oude vangrails in de middenberm niet meer bestand zijn 
tegen de moderne zware vrachtwagens?1 

Vraag 2
Hoe vaak is in het afgelopen jaar een vrachtwagen door één van de vangrails 
heen geschoten? Is het waar dat trucks gemiddeld eens per maand dwars 
door stalen vangrails op de autosnelwegen heen schieten? In hoeveel 
gevallen had dit (zware) gewonden of doden tot gevolg? 

Vraag 3
Wat vindt u van de oproep van de Stichting Wetenschappelijk Onderzoek 
Verkeersveiligheid om te onderzoeken of de vangrails nog wel voldoen? Bent 
u bereid om te onderzoeken waar de vangrails niet meer voldoen? Zo ja, 
wanneer kan de Kamer de uitkomsten hiervan verwachten? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 4
Hoe ver bent u met het motorvriendelijk maken van de vangrails? Bent u 
bereid om de vangrails in de middenberm te vervangen door vangrails die én 
bestand zijn tegen zware vrachtwagens én motorvriendelijk zijn? Zo niet, 
waarom niet?

1 Telegraaf, «Vangrails zijn te zwak», 17 april 2012.
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